
Rondvraag mw. Jellema PvdA 

• Het rapport Herstel Van Vertrouwen, aangaande HHNK en bewoners van Uitdam: Inmiddels 
zal de gedeputeerde dat gelezen hebben. Er staan een aantal aanbevelingen in. Is het de 
wens van de gedeputeerde, het is in ieder geval wel de wens van de PvdA-NH, om dit rapport 
– op de voor GS en PS relevante onderdelen – te bespreken in de commissie?  


